Notice No.: 1920005



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

4th September, 2019

Dear Parents.

Aesthetic Education Studies (S.4)

Aesthetic Education Studies is one of the components of Other Learning Experiences (OLE) that complements academic subjects for whole-person development of students. It aims at enhancing students' aesthetic development and leading a healthy life. In view of this, our school has arranged six sessions of after-school interest classes for S.4 students in the school year 2019 - 2020. It is compulsory for them to attend one of the courses. Details are as follows:

Level:	S.4	
Date:	9/10, 16/10, 23/10, 13/11, 20/11, 27/11 (2019)	
Time:	4:00 p.m. – 5:30 p.m.	
Venue:	Classrooms	
Courses:	 A Cappella 2. Ukulele 3. Photography 4. Jazz Dance 5. Magic and Tricks Dubbing Basics 7. Pottery throwing 8. Home Décor 	
Equipment:	Students joining Ukulele and Photography classes are required to bring their own equipment (e.g. Ukulele, smartphone).	
Course Fees:	Free of charge	
Materials fees:	Students joining Home Décor are required to pay material fees. More details will be announced in due course.	

Please return the reply slip to the teacher-in-charge <u>on or before 6th September, 2019</u>. For further enquiries, kindly contact the teacher-in-charge Ms. L. Y. Fong.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal

To: St. Clare's Girls' School

Notice No.: 1920005

Aesthetic Education Studies (S.4)

We have read the above letter and are aware of the arrangement of the after-school interest classes of Aesthetic Education Studies (AES).

Student Name	Parent's Signature	
Class & Class Number	Date	

Notice No.: 1920005



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

敬啟者:

中四美感教育興趣班

藝術發展為新高中課程「其他學習經歷」的一環,冀與學術科目相輔相成,達致全人教育目的。為提升中四學生的藝術發展,本學年開辦6節課後美感教育興趣班,學生必須準時出席。興趣班詳情如下:

1. XXX-1 18 X		
對象:	中四學生	
日期:	9/10, 16/10, 23/10, 13/11, 20/11, 27/11 (2019)	
時間:	下午四時至五時三十分	
地點:	學校課室	
興趣班:	1. 無伴奏合唱 2. 夏威夷小結他 3. 攝影 4. 爵士舞 5. 魔術 6. 配音入門 7. 拉坯陶藝 8. 創意擺設	
器材:	學生如參加夏威夷小結他或攝影興趣班須自備器材(夏威夷小結他或智能電話)	
課程費用	全免	
教材費用:	學生如參加創意擺設興趣班須支付教材費用(詳情容後公告)。	

敬請細閱,並簽妥回條。學生須於9月6日或之前遞交回條予方寧遠老師。如有疑問, 請聯絡負責老師方寧遠。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年九月四日